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Protokół  nr I/2018 
z sesji Rady Gminy Łęka Opatowska 

z dnia 22 listopada 2018 r. 
w sali widowiskowej Urzędu Gminy w Łęce Opatowskiej 

 
Ad. 1. Otwarcie I sesji Rady Gminy Łęka Opatowska i stwierdzenie prawomocności 
obrad. 
Pierwsze posiedzenie Rady Gminy w dniu 22 listopada 2018 roku o godz. 12:05 otworzył radny 
najstarszy wiekiem Pan  Tadeusz  Osada  i po powitaniu radnych i gości oświadczył, iż zgodnie 
z listą  obecności aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 15 radnych, co wobec ustawowego 
składu Rady wynoszącego 15 osób stanowi guorum pozwalające na podejmowanie 
prawomocnych decyzji.  
Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 
Ponadto w sesji udział wzięli: 
- Wójt Gminy              - Pan Adam Kopis, 
- Sekretarz Gminy                 - Pani Małgorzata Gąszczak, 
- Skarbnik Gminy                  -  Pani Alina Brząkała, 
- Kierownik Referatu Budownictwa, Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska - Pan              
  Tomasz  Jerczyński 
- Kierownik Centrum Usług Wspólnych - Pani Barbara Kulak 
- Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej Pani - Aniela Lipińska 
- Radca Prawny – Gabriela Drzazga          
oraz sołtysi i zaproszeni goście według list obecności stanowiących załącznik nr 2 i 3 do 
niniejszego  protokołu. 
 
Ad. 2. Złożenie ślubowania przez radnych.  
Następnie Przewodniczący obrad  Tadeusz Osada wyjaśnił jak odbędzie się ślubowanie 
radnych. Najpierw została odczytana rota ślubowania następującej treści: „Wierny Konstytucji  
i prawu Rzeczypospolitej Polskiej, ślubuję uroczyście obowiązki radnego sprawować godnie, 
rzetelnie i uczciwie, mając na względzie dobro mojej Gminy i jej mieszkańców”, wyczytywał  
w kolejności alfabetycznej nazwiska i imiona radnych, którzy wypowiadali słowo ”ślubuję”. 
Niektórzy z nich dodali słowa -Tak mi dopomóż Bóg”.  
 
Ad. 3. Złożenie ślubowania przez Wójta Gminy Łęka Opatowska. 
Przewodniczący obrad poprosił o powstanie i złożenie przysięgi przez  Wójta Adama Kopisa  na 
kadencje 2018 – 2023. 
Zgodnie z art. 29 a ustawy o samorządzie gminnym z dnia 8 marca 1990 r. objęcie obowiązków 
przez Wójta następuje z chwilą złożenia wobec rady ślubowania.  
Wójt Adam Kopis  złożył ślubowanie wypowiadając słowa: „Obejmując urząd wójta gminy 
uroczyście ślubuję, że dochowam wierności prawu, a powierzony mi urząd sprawować będę 
tylko dla dobra publicznego i pomyślności mieszkańców Gminy. Tak mi dopomóż Bóg”. 
 
Idąc dalej Przewodniczący obrad pogratulował wyboru na Wójta Gminy Łęka Opatowska na lata 
2018-2023 i życzył  owocnej pracy, która będzie przynosić korzyść i zadowolenie mieszkańców 
Gminy Łęka Opatowska. 
 
Przed przystąpieniem do porządku obrad, Przewodniczący obrad poinformował, iż z uwagi na 
brak możliwości głosowania jawnego za pomocą urządzeń umożliwiających sporządzenie  
i utrwalenie imiennie wykazu głosowania radnych  na dzisiejszej sesji głosowania imienne 
odbędą się przy wykorzystaniu urny co szczegółowo reguluje paragraf 53 Statutu gminy.  
W związku z powyższym Przewodniczący obrad poprosił o zgłaszanie trzech kandydatów do 
technicznej obsługi głosowania imiennego. 
  
Idąc dalej głos zabrała Sekretarz Gminy, która dodatkowo wyjaśniła sposób głosowania 
imiennego bez wymaganego sprzętu. 
 
Głos zabrał Radny Jerczyński, który zaproponował do technicznej obsługi głosowania 
imiennego trzy osoby od lewej strony: Radną Katarzynę Szczepańską, Radnego Grzegorza 
Adamskiego oraz Radną Karolinę Rybak. 
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Kandydaci wyrazili zgodę.  
Idąc dalej wyczytywani w kolejności alfabetycznej radni zagłosowali imiennie wyrażając się 15 
głosami „za” powołaniem komisji do obsługi technicznej głosowania imiennego w składzie 
Katarzyna Szczepańska, Grzegorz Adamski oraz Karolina Rybak. 
 
 Ad. 4. Przyjęcie porządku obrad 
Po ślubowaniu przystąpiono do przedstawienia porządku obrad ustalonego przez Komisarza 
Wyborczego w Kaliszu II.  
 
Zaproponowano następujący porządek obrad: 

1. Otwarcie I sesji Rady Gminy Łęka Opatowska i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Złożenie ślubowania przez radnych. 
3. Złożenie ślubowania przez Wójta Gminy Łęka Opatowska. 
4. Przyjęcie porządku obrad  
5.   Powołanie Komisji Skrutacyjnej. 
6.   Wybór Przewodniczącego Rady Gminy Łęka Opatowska. 
7.   Przejęcie przez Przewodniczącego Rady Gminy Łęka Opatowska prowadzenia sesji od 
Radnego Seniora. 
8. Wybór Wiceprzewodniczącego lub Wiceprzewodniczących Rady Gminy Łęka Opatowska. 
9. Zakończenie obrad I sesji Rady Gminy Łęka Opatowska.  

 
 
Następnie Przewodniczący obrad spytał czy ktoś ma jakieś uwagi do proponowanego porządku 
obrad. 
 
Głos zabrał Wójt Gminy, który poprosił o wprowadzenie do porządku obrad w punkcie 9. 
uchwały w sprawie zmiany uchwały nr LIV/249/2018 z dnia 11 lipca 2018 r. w sprawie 
zaciągnięcia pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska Gospodarki Wodnej. 
 
Idąc dalej Radny Jerczyński spytał czy jesteśmy przygotowani odnośnie uchwał w sprawie 
powołania komisji stałych rady gminy i czy wszczęte postępowanie nadzorcze Wojewody w 
sprawie podjętego  i opublikowanego statutu gminy jest rozstrzygnięte czy ten statut na chwilę 
obecną obowiązuje? 
 
Radca Prawny odpowiedziała,  iż rozstrzygnięcia jeszcze nie ma wobec czego statut aktualnie 
obowiązuje. Wobec powyższego Radny Jerczyński zawnioskował o wprowadzenie do porządku 
obrad punktu - podjęcie uchwał w sprawie ustalenia składu komisji: 1) Rewizyjnej,  2) Skarg, 
Wniosków i Petycji 3) Planowania i Budżetu, 4) Gospodarczej, 5) Oświaty, Zdrowia, Kultury i 
Sportu. 
 
Następnie głos zabrała Sekretarz Gminy, która omówiła procedurę wprowadzania po kolei 
każdej zmiany do porządku obrad poprzez każdorazowe głosowanie imienne z kartami do urny i 
zwróciła uwagę, iż posiedzenie może się przedłużyć. Ale decyzja należy do Państwa Radnych. 
 
Następnie głos zabrał Wójt Gminy, który zaproponował aby zmianę do porządku obrad 
przegłosować i wtedy będzie konkretne stanowisko. Państwo radni zadecydują. 
  
Idąc dalej Przewodniczący ponownie formalnie zgłosił wprowadzenie do porządku obrad - 
podjęcie uchwał w sprawie ustalenia składu komisji: 1) Rewizyjnej,  2) Skarg, Wniosków i 
Petycji 3) Planowania i Budżetu, 4) Gospodarczej, 5) Oświaty, Zdrowia, Kultury i Sportu. 
 
Idąc dalej głos zabrał Radny Powiatowy D. Gąszczak, który spytał czy w statucie mamy taki 
dodatkowy zapis z głosowaniem do urny. Ponieważ w innych jednostkach imienne głosowania 
występowały poprzez wyczytywanie radnych i po kolei wpisanie na tzw. imiennym wykazie 
głosowania odpowiedniego głosu radnego za którym się opowiedział. Nie było żadnych 
dodatkowych kartek do urny. 
 
Idąc dalej głos zabrała Radca Prawny – Gabriela Drzazga, która przytoczyła zapis paragrafu 53 
Statutu gminy dot. głosowania imiennego: „głosowanie imienne odbywa się przy wykorzystaniu 
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urny, do której radni kolejno w porządku alfabetycznym, wyczytani przez prowadzącego sesję, 
wrzucają karty oznaczone personaliami radnych i opieczętowane pieczęcią”.  
 
Sekretarz Gminy odpowiedziała, że tak, ten obowiązek wynika z podjętego statutu. 
 
Idąc dalej, poddano pod głosowanie imienne wprowadzenie do porządku obrad projektu 
uchwały w sprawie zmiany uchwały nr LIV/249/2018 z dnia 11 lipca 2018 r. w sprawie 
zaciągnięcia pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska Gospodarki Wodnej. 
 
Następnie głos zabrał Radny Adamski, który spytał czy na karcie do głosowania nie powinno 
być napisane której zmiany to dotyczy i w jakiej sprawie.  
 
Głos zabrała R. Woźnica pracownik Biura Rady, która odpowiedziała, iż karty były wcześniej 
przygotowane na jedną zmianę do porządku obrad tak jak było w planie. Wobec pojawienia się 
nowych okoliczności i nowych wniosków o zmiany do porządku obrad należy przygotować nowe 
karty do głosowania imiennego.  
 
Wobec powyższego o godz. 12.40 ogłoszono przerwę w celu przygotowania nowych kart do 
głosowania imiennego w sprawie poszczególnych propozycji zmian  do porządku obrad. 
 
O godz. 13.00 wznowiono obrady.    
 
Idąc dalej, poddano pod głosowanie imienne wprowadzenie do porządku obrad projektu 
uchwały w sprawie zmiany uchwały nr LIV/249/2018 z dnia 11 lipca 2018 r. w sprawie 
zaciągnięcia pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska Gospodarki Wodnej.    
 
Wyczytywani w kolejności alfabetycznej radni zagłosowali imiennie wyrażając się 15 głosami 
„za” wprowadzeniem do porządku obrad projektu w sprawie zmiany uchwały nr LIV/249/2018 z 
dnia 11 lipca 2018 r. w sprawie zaciągnięcia pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony 
Środowiska Gospodarki Wodnej. 
 
Idąc dalej poddano pod głosowanie imienne wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały 
w sprawie powołania składu Komisji Rewizyjnej. 
 

Wyczytywani w kolejności alfabetycznej radni zagłosowali imiennie wyrażając się 13 głosami 
„za”, 2 głosami „przeciw” wprowadzeniu do porządku obrad projektu w sprawie powołania 
składu Komisji Rewizyjnej. 
 
Idąc dalej poddano pod głosowanie imienne wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały 
w sprawie powołania składu Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 
 
Wyczytywani w kolejności alfabetycznej radni zagłosowali imiennie wyrażając się 13 głosami 
„za”, 2 głosami „przeciw” wprowadzeniu do porządku obrad projektu w sprawie powołania 
składu Komisji Skarg, Wniosków i Petycji . 
 
Idąc dalej poddano pod głosowanie imienne wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały 
w sprawie powołania składu Komisji Planowania i Budżetu. 
 

Wyczytywani w kolejności alfabetycznej radni zagłosowali imiennie wyrażając się 13 głosami 
„za”, 1 głosem „przeciw”, 1 głosem nieważnym  wprowadzenie do porządku obrad projektu w 
sprawie powołania składu Komisji Planowania i Budżetu. 
 
W związku z zaistniałą niespójnością między oddanymi głosami do urny a ilością głosów 
wyrażonych ustnie w imiennym wykazie głosów zarządzono ponowne głosowanie w wyżej 
wymienionej sprawie.   
 
W związku z powyższym poddano pod ponowne głosowanie imienne wprowadzenie do 
porządku obrad projektu uchwały w sprawie powołania składu Komisji Planowania i Budżetu. 
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Następnie głos zabrała Radca Prawny, która zwróciła uwagę aby radny wyrażając dany głos 
ustnie równocześnie zaznaczał to samo pisemnie na karcie. Musi to być spójne takie same. 
 
Wyczytywani w kolejności alfabetycznej radni zagłosowali imiennie wyrażając się 13 głosami 
„za”, 2 głosami „przeciw” wprowadzeniu do porządku obrad projektu w sprawie powołania 
składu Komisji Planowania i Budżetu.  
 
Idąc dalej poddano pod głosowanie imienne wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały 
w sprawie powołania składu Gospodarczej. 
 
Wyczytywani w kolejności alfabetycznej radni zagłosowali imiennie wyrażając się 13 głosami 
„za”, 2 głosami „przeciw” wprowadzeniu do porządku obrad projektu w sprawie powołania 
składu Komisji Gospodarczej. 
 
Idąc dalej poddano pod głosowanie imienne wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały 
w sprawie powołania składu Komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury i Sportu. 
 
Wyczytywani w kolejności alfabetycznej radni zagłosowali imiennie wyrażając się 13 głosami 
„za”, 2 głosami „przeciw” wprowadzeniu do porządku obrad projektu w sprawie powołania 
składu Komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury i Sportu. 
 
Idąc dalej poddano pod głosowanie imienne przyjęcie całego porządku obrad  
wraz z naniesionymi  zmianami. 
 
Wyczytywani w kolejności alfabetycznej radni zagłosowali imiennie wyrażając się 15 głosami 
„za”  przyjęciem całego porządku obrad wraz z naniesionymi  zmianami. 
 
 
Ustalony porządek obrad po zmianach:  
 

1. Otwarcie I sesji Rady Gminy Łęka Opatowska i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Złożenie ślubowania przez radnych. 
3. Złożenie ślubowania przez Wójta Gminy Łęka Opatowska. 
4. Przyjęcie porządku obrad  
5.   Powołanie Komisji Skrutacyjnej. 
6.   Wybór Przewodniczącego Rady Gminy Łęka Opatowska. 
7.   Przejęcie przez Przewodniczącego Rady Gminy Łęka Opatowska prowadzenia sesji od        
      Radnego Seniora. 
8. Wybór Wiceprzewodniczącego lub Wiceprzewodniczących Rady Gminy Łęka Opatowska. 
9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr LIV/249/2018 z dnia 11 lipca 2018 r. w 

sprawie zaciągnięcia pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki 
Wodnej w Poznaniu.  

10. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej. 
11. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 
12. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Planowania i Budżetu. 
13. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Gospodarczej. 
14. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury i Sportu.  
15. Zakończenie obrad I sesji Rady Gminy Łęka Opatowska.  

 

Ad. 5. Powołanie Komisji Skrutacyjnej  
Głos zabrała Radca Prawny – Gabriela Drzazga, która omówiła sposób zgłaszania kandydatów 
i wybór do komisji skrutacyjnej oraz sposób tajnego głosowania na przewodniczącego Rady   
Następnie Przewodniczący obrad poprosił o zgłaszanie  kandydatów do składu Komisji 
Skrutacyjnej, która przeprowadzi głosowanie tajne na Przewodniczącego Rady Gminy. 
Do składu Komisji skrutacyjnej zgłoszono radnych : 
Radny Grzegorz Adamski  zaproponował kandydaturę Radnego Mateusza Sroki, Radnego 
Michała Jerczyńskiego i Radnego Mariana Pacyny.  
Radny Jerczyński i Radny Sroka nie wyrazili zgody, Radny Pacyna wyraził zgodę.  
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Radny Jerczyński zaproponował  kandydaturę Radnego Józefa Kwaśnika i Radnego 
Mieczysława Skotnika. Podani kandydaci wyrazili zgodę na wejście do składu Komisji 
Skrutacyjnej. 
 
Poddany pod głosowanie skład Komisji Skrutacyjnej został poprzez głosowanie imienne 
jednogłośnie 15 głosami „za” przyjęty przez Radę. 
 
Ad. 6. Wybór Przewodniczącego Rady Gminy Łęka Opatowska 
 
Głos zabrał przewodniczący obrad, który poprosił o zgłaszanie kandydatur na 
Przewodniczącego Rady.  
Radny Mateusz Sroka zaproponował kandydaturę radnego Michała Jerczyńskiego.  
Kandydat wyraził zgodę na kandydowanie.  
 
Więcej kandydatur nie zgłoszono.  
  
 W dalszym ciągu  radny  Senior Tadeusz Osada  o godz. 13. 46 ogłosił 10- minutową 
przerwę w celu ukonstytuowania się Komisji Skrutacyjnej oraz przygotowania kart do 
głosowania. 
 Następnie  kandydat podziękował za zgłoszenie jego kandydatury na funkcję 
Przewodniczącego Rady Gminy. 
   
 Po przerwie o godz. 13.55 przystąpiono do wyborów tajnych na Przewodniczącego Rady 
Gminy. 
Radni w kolejności alfabetycznej podchodzili i oddawali głosy. 
Po obliczeniu głosów Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej odczytał protokół komisji. 
W wyniku tajnego głosowania kandydaci  otrzymali  następującą liczbę głosów: 
 
Michał Jerczyński - 14 głosów „za” , 1 głos ważny bez dokonania wyboru. 
 
 Następnie Radny Senior odczytał  projekt uchwały Nr I/1/2018 w sprawie wyboru 
Przewodniczącego Rady Gminy Łęka Opatowska, w  której stwierdza się wybór Pana  Michała 
Jerczyńskiego  na Przewodniczącego Rady Gminy. „Za” przyjęciem uchwały głosowało imiennie  
15-stu radnych jednogłośnie. 
 
Ad. 7.  Przejęcie przez Przewodniczącego Rady Gminy Łęka Opatowska prowadzenia 
sesji od Radnego Seniora. 
Po ogłoszeniu wyników Radny Senior pogratulował wyboru nowo wybranemu 
Przewodniczącemu Rady. Nowo wybrany Przewodniczący Michał Jerczyński  podziękował za 
wybór i zaufanie jakim został obdarowany oraz zapewnił współpracę z każdym i w każdej 
sprawie. Ma nadzieję że: „wspólnie osiągniemy porozumienie w różnych sprawach którymi 
przyjdzie się w ciągu najbliższych pięciu lat zmierzyć. Mam nadzieję że poprzez osiągnięcie 
wspólnego porozumienia, konsensusu będziemy pracować dla wspólnoty jaką jest Gmina Łęka 
Opatowska”. Następnie  przejął prowadzenie dalszych obrad sesji. 
 
Ad. 8. Wybór Wiceprzewodniczącego lub Wiceprzewodniczących Rady Gminy Łęka 
Opatowska.  
 
W tym momencie o godz. 14.13 Radny Bartosik złożył na ręce Przewodniczącego Rady 
pisemną zgodę na powołanie do komisji stałych Rady Gminy Łęka Opatowska w związku 
opuszczeniem posiedzenia spowodowanym umówioną wizytą u lekarza. Następnie opuścił salę 
posiedzeń.  
 
Przewodniczący Rady - Michał Jerczyński poprosił o zgłaszanie kandydatur na 
Wiceprzewodniczącego Rady Gminy. 
Radny  Łukasz Olbrych zgłosił kandydaturę radnego Sławomira Kasprzaka, który wyraził zgodę. 
Więcej kandydatur nie zgłoszono.  
 
Następnie  ogłoszono o godz. 14.16 kilku  minutową przerwę w celu przygotowania kart do 
głosowania: 
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 Po przerwie o godz. 14.20 wznowiono obrady i następnie  przeprowadzono tajne 
głosowanie. Radni w kolejności alfabetycznej podchodzili i oddawali głosy. 
Po policzeniu głosów Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej  odczytał protokół. 
W wyniku tajnego głosowania kandydat Sławomir Kasprzak  otrzymał 14 głosów „za”.  
W związku z powyższym Przewodniczący Rady Michał Jerczyński serdecznie pogratulował 
Panu Sławomirowi Kasprzakowi.  
Następnie Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały Nr I/2/2018 w sprawie wyboru 
Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Łęka Opatowska, w której stwierdza się wybór Pana 
Sławomira Kasprzaka na Wiceprzewodniczącego Rady Gminy. „Za” przyjęciem uchwały 
głosowało imiennie 14-stu radnych jednogłośnie. 
Nowo wybrany Wiceprzewodniczący Rady Sławomir Kasprzak serdecznie podziękował za 
oddanie na jego osobę głosów i ma nadzieję że współpraca z radnymi i Urzędem Gminy będzie 
układała się na bardzo dobrym poziomie.  
 
Ad. 9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr LIV/249/2018 z dnia 11 lipca 2018 r. 
w sprawie zaciągnięcia pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i 
Gospodarki Wodnej w Poznaniu. 
 
Głos zabrał Wójt Gminy, który przed przystąpieniem do omówienia w/w projektu uchwały 
serdecznie pogratulował wyboru nowo wybranemu Przewodniczącemu - Michałowi 
Jerczyńskiemu jak i Wiceprzewodniczącemu – Sławomirowi Kasprzakowi ósmej kadencji Rady 
Gminy Łęka Opatowska oraz powiedział, że  liczy na wspólne osiąganie kompromisów  
w ważnych i istotnych sprawach a także życzył owocnej pracy. 
Następnie Wójt Gminy, przedstawił, iż zmiana w/w projektu uchwały nie jest związana  
z określoną kwotą tylko chodzi o zapis mówiący o tym, iż były podane określone kwoty do 
wykorzystania w roku 2018 do 3 mln. zł i pozostała kwota w przyszłym roku. Obecnie te dwa 
zapisy znikają, dlatego, że wykorzystamy tyle środków na ile pozwolą warunki atmosferyczne,  
ale to musi być zapisane, zanim wszystkie procedury z WFOŚiGW zostaną dopełnione.  
Idąc dalej głos zabrała Skarbnik Gminy, która na początku serdecznie pogratulowała wybranym 
radnym jak i Panu Przewodniczącemu oraz Panu Wiceprzewodniczącemu oraz powiedziała, iż 
ma nadzieję na dobrą współpracę i porozumienie. 
Następnie Skarbnik Gminy dopowiedziała iż, odnośnie w/w uchwały, która była podjęta  
w lipcu br. w paragrafie 1 ust. 2 był zapis o realizacji pożyczki w transzach w latach 2018-2019 
gdzie w roku 2018 do kwoty 3 000 000,00 zł. i rok 2019 do kwoty 3 338 178,00 zł. 
Harmonogram prac się troszkę rozsunął i przechodzi na rok 2019. Jest to bardziej 
uelastyczniony zapis, gdyż nie wiemy ile pożyczki zostanie uruchomione w 2018 r., może się 
zdarzyć, że nie będzie potrzeby skorzystania z transzy w 2018 r. Pozostałe zapisy się nie 
zmieniają. 
 
Po odczytaniu projektu, Rada Gminy w obecności 14 stu radnych uczestniczących  
w posiedzeniu – 14 głosami „za”, w głosowaniu imiennym podjęła uchwałę Nr I/3/2018  
w sprawie zmiany uchwały nr LIV/249/2018 z dnia 11 lipca 2018 r. w sprawie zaciągnięcia 
pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej  
w Poznaniu. 
 
Ad. 10. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej 
 
Jako pierwsza głos zabrała Radca Prawny – Gabriela Drzazga, która omówiła zasady wyboru 
Komisji Rewizyjnej. 
Idąc dalej,  Przewodniczący Rady poprosił o zgłaszanie kandydatów do Komisji Rewizyjnej, 
która zgodnie ze Statutem liczy 5osób, a następnie spośród tych 5 osób o wybranie 
przewodniczącego Komisji Rewizyjnej. 
Przewodniczący Rady zaproponował osobę radnego Mariana Pacynę na przewodniczącego 
komisji, który wyraził zgodę. 
Radny Marian Pacyna zaproponował osobę radnej Katarzyny Szczepańskiej, która wyraziła 
zgodę na wejście do składu Komisji Rewizyjnej. 
Radny Jeziorny zaproponował osobę Rafała Wielgosia, który wyraził zgodę na wejście do 
składu Komisji Rewizyjnej. 
Przewodniczący Rady zaproponował osobę Radnego Mateusza Sroki, który wyraził zgodę, 
Radna Szczepańska zaproponowała osobę Radnej Karoliny Rybak, która wyraziła zgodę. 
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W dalszej kolejności przewodniczący poprosił o wybranie wiceprzewodniczącego Komisji 
Rewizyjnej. Na  wiceprzewodniczącego komisji wybrano Katarzynę Szczepańską, która wyraziła 
zgodę.  
 
Następnie wobec braku pytań i uwag, odczytano projekt uchwały. 
 
Po odczytaniu projektu, Rada Gminy w obecności 14-stu radnych uczestniczących  
w posiedzeniu – 14 głosami „za” w głosowaniu imiennym podjęła uchwałę Nr I/4/2018 w 
sprawie powołania Komisji Rewizyjnej 
 

11. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 
 
Jako pierwsza głos zabrała Radca Prawny – Gabriela Drzazga, która omówiła zasady 

wyboru Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 
. 

Idąc dalej,  Przewodniczący Rady poprosił o zgłaszanie kandydatów do Komisji Skarg, 
Wniosków i Petycji, która zgodnie ze Statutem liczy 3 osoby, a następnie spośród tych 3 osób  
o wybranie przewodniczącego Komisji. 
Radny Skotnik zaproponował osobę radnego Łukasza Olbrycha na przewodniczącego komisji, 
który wyraził zgodę na wejście do składu Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 
Radny Olbrych zaproponował osoby: Józefa Kwaśnika oraz Emilię Poprawa, którzy wyrazili 
zgodę na wejście do składu w/w komisji.  
 
Następnie wobec braku pytań i uwag, odczytano projekt uchwały. 
 
Po odczytaniu projektu, Rada Gminy w obecności 14-stu radnych uczestniczących  
w posiedzeniu – 14 głosami „za” w głosowaniu imiennym podjęła uchwałę Nr I/5/2018 w 
sprawie powołania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

 
 
12. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia składu Komisji Planowania i Budżetu Rady 

Gminy Łęka Opatowska oraz przedmiotu jej działania. 
 
Głos zabrał Przewodniczący Rady, który poprosił o wpisanie się do poszczególnych 

składów komisji na listach oraz podkreślił, iż Radny może być maksymalnie w trzech komisjach.  
 
W tym momencie Przewodniczący odczytał pisemną deklarację Radnego Bartosika o chęci 
członkostwa w komisjach: Gospodarczej, Oświaty, Zdrowia, Kultury i Sportu oraz Planowania i 
Budżetu.  
O godz. 14.59 ogłoszono przerwę. 
   
Po przerwie o godz. 15.22  wznowiono obrady.   
Głos zabrał Przewodniczący Rady, który przedstawił ustalony skład komisji Planowania  
i Budżetu:  

1. Katarzyna Szczepańska 
2. Grzegorz Adamski 
3. Karolina Rybak 
4. Piotr Jeziorny  
5. Emilia Poprawa 
6. Łukasz Olbrych 
7. Marian Pacyna 
8. Tadeusz Osada 
9. Mateusz Sroka – 
10. Jan Bartosik 
11. Michał Jerczyński 

 
Następnie wobec braku pytań i uwag, odczytano projekt uchwały. 
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Po odczytaniu projektu, Rada Gminy w obecności 14-stu radnych uczestniczących  
w posiedzeniu – 14 głosami „za” w głosowaniu imiennym podjęła uchwałę Nr I/6/2018 w 
sprawie ustalenia składu Komisji Planowania i Budżetu Rady Gminy Łęka Opatowska 
oraz przedmiotu jej działania. 

 
13. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia składu Komisji Gospodarczej oraz 

przedmiotu jej działania. 
 

Głos zabrał Przewodniczący Rady, który przedstawił ustalony skład komisji Gospodarczej:  
1. Grzegorz Adamski  
2. Karolina Rybak 
3. Rafał Wielgoś 
4. Piotr Jeziorny  
5. Łukasz Olbrych 
6. Mieczysław Skotnik  
7. Józef Kwaśnik 
8. Marian Pacyna 
9. Tadeusz Osada 
10. Mateusz Sroka  
11. Jan Bartosik 
12. Sławomir Kasprzak 
13. Michał Jerczyński 

 
Następnie wobec braku pytań i uwag, odczytano projekt uchwały. 
 
Po odczytaniu projektu, Rada Gminy w obecności 14-stu radnych uczestniczących  
w posiedzeniu – 14 głosami „za” w głosowaniu imiennym podjęła uchwałę Nr I/7/2018 w 
sprawie ustalenia składu Komisji Gospodarczej Rady Gminy Łęka Opatowska oraz 
przedmiotu jej działania. 
 
O godz. 15.32 ogłoszono kilkuminutową przerwę. Po przerwie o godz. 15.37 wznowiono 
obrady. 
 

14. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury i 
Sportu.  

 
Głos zabrał Przewodniczący Rady, który przedstawił ustalony skład komisji Oświaty, 

Zdrowia, Kultury i Sportu:  
1. Katarzyna Szczepańska 
2. Grzegorz Adamski 
3. Rafał Wielgoś 
4. Emilia Poprawa  
5. Mieczysław Skotnik  
6. Józef Kwaśnik 
7. Jan Bartosik 
8. Sławomir Kasprzak 

 
Następnie wobec braku pytań i uwag, odczytano projekt uchwały. 
 
Po odczytaniu projektu, Rada Gminy w obecności 14-stu radnych uczestniczących  
w posiedzeniu – 14 głosami „za” w głosowaniu imiennym podjęła uchwałę Nr I/8/2018 w 
sprawie ustalenia składu Komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury i Sportu Rady Gminy Łęka 
Opatowska oraz przedmiotu jej działania. 
 

15. Zakończenie obrad I sesji Rady Gminy Łęka Opatowska.  
Przed zakończeniem porządku obrad Wójt Gminy zabrał głos i przedstawił wystąpienie 
związane z objęciem stanowiska Wójta Gminy na VIII kadencję 2018-2023, które 
stanowi załącznik do niniejszego protokołu. Następnie Wójt poprosił o spotkanie komisji 
dot. przygotowania wspólnego stanowiska w sprawie wyboru korytarza drogi S11 
przebiegającej przez teren gminy. 
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Idąc dalej, Przewodniczący Rady przypomniał o planowanym szkoleniu dla radnych nt. Status 
prawny radnego 27.11.br i o posiedzeniu sesji które w zwykłym trybie musiałoby odbyć się w 
przyszły piątek chyba, że szybciej w trybie nadzwyczajnym. 
 
Następnie Wójt Gminy zabrał głos i powiedział, iż kwestia wyrażenia stanowiska jest dla gminy 
bardzo ważna jest termin do piątku wobec powyższego jest mało czasu. Jest w stanie 
zawnioskować o sesję nadzwyczajną w terminie szybszym na środę lub czwartek.  
 
Przewodniczący Rady odpowiedział, iż termin i godzina będzie ustalona w dniu jutrzejszym. 
 
Radny Skotnik spytał: „Jak długo będzie trwać to szkolenie?” 
Sekretarz Gminy odpowiedziała: planowane jest na cztery godziny razem z Gminą Perzów  
i Rychtal.  
 
Przewodniczący Rady zaproponował, aby na posiedzenie w sprawie drogi S11 zaprosić innych 
gości z zewnątrz, sołtysów, radnych i powołane różne komitety, które działają na terenie gminy. 
 
W związku z tym, że wyczerpał się porządek obrad Przewodniczący  Rady wobec 
zrealizowanego porządku obrad o  godz.16.30  zamknął obrady I sesji Rady Gminy.  
 
 
 
Protokółowała                                                                                               Przewodniczący Rady 
/-/Renata Woźnica             /-/Michał Jerczyński  
 


